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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Országgyű lés Hivatala
Irományszám 4 / /br-)

Érkezett: 2018 JAN 15,

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök űr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .*
13 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot
vezető miniszterhez,

„Mennyien kapnak a milliós nyugdíjat? Miként változott a legmagasabb nyugdíjban
részesülők létszánta az elmúlt években? ”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány elmúlt években hozott intézkedésinek, például a járulékplafon eltörlésének
köszönhetően, rohamosan nő a régi és az új nyugdíjak közötti különbség, ma már egyre
többen kapnak akár több millió forintos ellátást .
Mindezek miatt az alábbiakat kérdezem Miniszter Úrtól :

• Miként változott 2013 óta az egyes években, az 500 ezer és 1 millió forint között i
nyugellátások száma?

• Miként változott 2013 óta az egyes években, az 1 millió és 2 millió forint között i
nyugellátások száma ?

• Miként változott 2013 óta az egyes években, a 2 millió és 3 millió forint között i
nyugellátások száma?

• Miként változott 2013 óta az egyes években, a 3 millió és 4 millió forint között i
nyugellátások száma?

• Miként változott 2013 óta az egyes években, a 4 millió forint feletti nyugellátáso k
száma ?

(Kérem, hogy a fenti kérdésekre megyénként és országosan is adja meg a választ! )
Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2018 . január 15 .

Korózs Lajos
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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